
PROTOKÓŁ Nr LXVIII/2023

z Sesji Rady Miasta Szczecinek w dniu 21 grudnia 2023 r.

pełna relacja audio-video z sesji RM dostępna na stronie BIP Urzędu Miasta Szczecinek 

https://www.hdsvstem.pl/fms/video/index.php?streamName=szczecinekses

Ustawowy skład Rady Miasta Szczecinek: 21 radnych.

Obecnych: 19 radnych, według załączonej listy obecności.

Nieobecni radni: Joanna Pawłowicz, Paulina Peciak-Nazarewska.

Rozpoczęcie Sesji Rady Miasta Szczecinek: godz.: 9:00.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- przywitała zebranych,

- stwierdziła prawomocność obrad i wymagane kworum,

- otworzyła LXVIII sesję RM, przedstawiając porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 23.11.2023 r. i 11.12.2023 r.

3. Uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczecinek na lata 2024-2036.

4. Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Szczecinek na 2024 rok.

5. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek.

6. Uchwała w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miasta Szczecinek od dnia 1 stycznia 2024 r. do dnia 30 kwietnia 

2024 r.

7. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/263/2020 Rady Miasta Szczecinek z dnia 22 października 2020 r. 

w sprawie utworzenia Dziennego Domu Pomocy „Złota Jesień” w Szczecinku.

8. Uchwała w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Szczecinie skargi wniesionej przez 

Prokuratora Rejonowego w Szczecinku na uchwałę Rady Miasta Szczecinek Nr LX/542/2023 z dnia 30 marca 

2023 r. w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Miasta Szczecinek w 2023.

9. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Miastem Szczecinek a Gminą Bobolice 

w zakresie realizacji zadania publicznego obejmującego zapewnienie transportu i opieki w czasie przewozu 

dziecka niepełnosprawnego do szkoły lub placówki oświatowej zapewniającej realizację obowiązku szkolnego.

10. Uchwała w sprawie programu współpracy Miasta Szczecinek z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami,

0 których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego

1 o wolontariacie na rok 2024.

11. Uchwała w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych będących w posiadaniu RWiK Spółka z o.o. z siedzibą w Szczecinku na lata 2024-2026 na terenie 

Miasta Szczecinek”.
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12 Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie, roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, położonym na 

terenie miasta Szczecinek

13 Uchwała w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 

Szczecinek

14 Informacja Przewodniczącej Rady Miasta

15 Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji me objętej tematyką sesji

16 Informacja z działalności Burmistrza Miasta

17 Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza

18 Wnioski i oświadczenia radnych

19 Zakończenie sesji

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- poinformował, ze chciałby wprowadzić do porządku obrad dwie dodatkowe uchwały

> uchwała w sprawie zniesienia jednostek pomocniczych Miasta Szczecinek jako pkt 3 porządku obrad, 

uchwała dotycząca rozpoczęcia procedury zniesienia jeszcze funkcjonujących Rad Osiedli

Uchwała była przedmiotem dyskusji na komisji, przez moje niedopatrzenie powinna być procedowana na 

poprzedniej sesji dlatego chciałbym aby znalazła się w pkt 3 przed uchwalą w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Szczecinek na lata 2024-2036, za co Państwa przepraszam i proszę 

o wprowadzenie jej dzisiaj do procedowama,

> uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Połczyn-Zdrój a Miastem 

Szczecinek w sprawie powierzenia zadania w zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze 

użyteczności publicznej

Jest to wynik prośby pana Sebastiana Witka Burmistrza Połczyna Zdroju, miasto Połczyn Zdrój pracuje nad 

zawarciem porozumień międzygminnych i utworzenia połączenia komunikacyjnego poprzez różnego 

rodzaju przewoźników właśnie między Połczynem a Szczecmkiem, Połczynem a Kołobrzegiem, całość 

kosztów, które są przeznaczane na skomunikowanie naszych miejscowości, są po stronie Połczyna Zdroju, 

taka delegacja do zawarcia porozumień wymaga tez przyjęcia stosownej uchwały

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- zapytała, czy są uwagi do propozycji Pana Burmistrza do porządku obrad?

Wiesław Suchowiejko radny:

- Szanowni Państwo, Panie Burmistrzu, myślałem, ze zrezygnuje Pan z wprowadzenia do porządku poprawki 

dot wprowadzenia uchwały w sprawie zniesienia rad osiedli, bo przekonały Pana wyniki konsultacji, które 

zostały przeprowadzone,

- wszyscy radni wiedzą, jaki był wynik konsultacji, był dość zaskakujący, przynajmniej dla mnie, bo na 

poprzedniej sesji, na której omawialiśmy ten projekt wyrażaliśmy pewne obawy, czy te konsultacje w ogóle 

coś dadzą, czy nasi mieszkańcy wezmą w nich udział,
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- w konsultacjach wzięło udział ponad 600 osób, wszystkie głosy z wyjątkiem 1 były przeciw zniesieniu rad 

osiedli i tylko 1 głos był za,

- myślałem więc, ze Pan Burmistrz wsłuchawszy się w głos ludu zrezygnuje z tego pomysłu,

- uważam, ze powinniśmy me procedować tej propozycji, tym bardziej, co sam Burmistrz podkreślił, ze jest ona 

spóźniona i w porządku obrad powinna się znaleźć przed uchwałami dotyczącymi budżetu czy długoletniej 

prognozy finansowej, bo najpierw uchwalimy budżet, a potem np me podjęlibyśmy tej uchwały i trzeba byłoby 

znowu nowelizować budżet, więc mam wniosek przeciwny, zęby tej uchwały do porządku me wprowadzać

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- odpowiem na Pana wątpliwości, musimy przystąpić do podjęcia bądź me tej uchwały, bo w budżecie miasta 

me ma pieniędzy na rady osiedla,

- skoro me ma pieniędzy, to rady osiedla muszą być zlikwidowane, albo jeśli podejmiemy uchwałę, ze 

większość radnych będzie za tym, zęby rady osiedla utrzymać, wtedy trzeba wprowadzić poprawkę 

w budżecie, zęby pieniądze się znalazły

Wiesław Suchowiejko radny:

- Pani Przewodnicząca, wydaje mi się, ze gdybyśmy tej uchwały me podjęli, to byłaby konieczność dokonania 

pewnej zmiany w budżecie Nie byłoby uchwały, musiałyby się znaleźć pieniądze

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- przystąpiła do głosowania nad I zmianą porządku obrad i wprowadzeniem w pkt 3 uchwały w sprawie 

zniesienia jednostek pomocniczych Miasta Szczecinek

W głosowaniu lawnym Rada Miasta 12 głosami „za” przy 5 głosach „przeciw111 2 „wstrzymującymi się” zagłosowała za

I zmiana porządku obrad

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- przystąpiła do głosowania nad II zmianą porządku obrad i wprowadzeniem uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Połczyn-Zdrój a Miastem Szczecinek w sprawie 

powierzenia zadania w zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej

W głosowaniu lawnym Rada Miasta lednogłośme 19 głosami „za” zagłosowała za II zmiana porządku obrad

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- przedstawiła nowy porządek obrad

1 Otwarcie sesji

2 Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 23 11 2023 r i 11 12 2023 r

3 Uchwała w sprawie zniesienia jednostek pomocniczych Miasta Szczecinek

4 Uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczecinek na lata 2024-2036

5 Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Szczecinek na 2024 rok
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6 Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek

7 Uchwała w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miasta Szczecinek od dnia 1 stycznia 2024 r do dnia 30 kwietnia 

2024 r

8 Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/263/2020 Rady Miasta Szczecinek z dnia 22 października 2020 r 

w sprawie utworzenia Dziennego Domu Pomocy „Złota Jesień” w Szczecmku

9 Uchwała w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Szczecinie skargi wniesionej przez 

Prokuratora Rejonowego w Szczecmku na uchwałę Rady Miasta Szczecinek Nr 1X7542/2023 z dnia 30 marca 

2023 r w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Miasta Szczecinek w 2023

10 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Miastem Szczecinek a Gminą Bobolice 

w zakresie realizacji zadania publicznego obejmującego zapewnienie transportu i opieki w czasie przewozu 

dziecka niepełnosprawnego do szkoły lub placówki oświatowej zapewniającej realizację obowiązku szkolnego

11 Uchwała w sprawie programu współpracy Miasta Szczecinek z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami,

0 których mowa w art 3 ust 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego

1 o wolontariacie na rok 2024

12 Uchwała w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych będących w posiadaniu PWiK Spółka z o o z siedzibą w Szczecmku na lata 2024-2026 na terenie 

Miasta Szczecinek”

13 Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie, roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, położonym na 

terenie miasta Szczecinek

14 Uchwała w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 

Szczecinek

15 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Połczyn-Zdrój a Miastem 

Szczecinek w sprawie powierzenia zadania w zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze 

użyteczności publicznej

16 Informacja Przewodniczącej Rady Miasta

17 Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji me objętej tematyką sesji

18 Informacja z działalności Burmistrza Miasta

19 Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza

20 Wnioski i oświadczenia radnych

21 Zakończenie sesji

Ad.2
Przyiecie protokołu z sesn z dnia 23 11 2023 r

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- protokół był wyłożony w Biurze Rady Miasta i w Biuletynie Informacji Publicznej,

- w związku z brakiem uwag do protokołu, przystąpiła do głosowania nad mm

W głosowaniu iawnvm Rada Miasta lednogłośme 19 głosami „za” przyieła protokół z dnia 23 11 2023 r
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Przyiecie protokołu z sesn z dnia 11 12 2023 r

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- protokół był wyłożony w Biurze Rady Miasta i w Biuletynie Informacji Publicznej,

- w związku z brakiem uwag do protokołu, przystąpiła do głosowania nad mm

W głosowaniu iawnvm Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” przyieła protokół z dnia 11 12 2023 r

Ad.3.

Uchwała w sprawie zniesienia lednostek pomocniczych Miasta Szczecinek

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego:

- omówił projekt uchwały,

- poinformował, ze Komisja obradowała w obecności 3 radnych i zagłosowała 1 głos „za” i 2 głosy 

„wstrzymujące się”,

- przedstawił wyniki konsultacji mieszkańców, które odbywały się od 27 listopada do 8 grudnia,

- Miejska Komisja Konsultacyjna 13 grudnia sporządziła protokół, w którym stwierdziła, ze wpłynęło 619 kart 

konsultacyjnych, w tym 465 kart ważnych i 154 karty nieważne, na kartach nieważnych me wskazano adresu 

zamieszkania, me wyrażono żadnej opinii, brakowało podpisu osoby składającej kartę konsultacyjną, spośród 

465 ważnych kart oddano 1 kartę z oddanym głosem "jestem za" i 464 karty z oddanymi głosami "jestem 

przeciw"

Daniel Rak Burmistrz Miasta:
- Szanowni Państwo, ten punkt jest wynikiem moich i najbliższych współpracowników analiz, obserwacji tego, 

co się w tej przestrzeni inicjatyw wydarzyło Z punktu widzenia formalnego głosów ważnych było 1,3%, 

pozostałe 0,3% to są błędy formalne Uważam, ze w konsultacjach społecznych wzięło udział 1,6% 

wszystkich mieszkańców nawet jeśli ktoś popełnił błąd, me jest to głosowanie zgodne z ordynacją wyborczą 

i uważam to za błąd techniczny bo głos został odnotowany,

- cały czas myślimy o tym, zęby aktywować jak największe części społeczeństwa, gro ludzi pokazuje aktywność 

w budżecie obywatelskim, bierze w mm udział 6540 osób, to jest wymiar bezwzględnej weryfikacji, czym się 

interesują mieszkańcy, jaką inicjatywę chcieliby realizować, 6500 przy 600 to jest rzeczywista deklaracja tych, 

którzy chcieliby uczestniczyć w jednej formie bądź drugiej,

- moją intencją jest, zęby środki, które były dedykowane do rad osiedli, były dalej do dyspozycji mieszkańców 

Szczecinka w innej formule,

- nasz budżet obywatelski, który dzisiaj funkcjonuje, funkcjonuje wg zasady, wygrywają najlepsze projekty 

o wartości do 200 000,

- co się dzieje z inicjatywami mniejszych środowisk, które me zawiązały swoich rad osiedli?, te małe wnioski 

przepadają, bo jedna albo druga społeczność podjęła decyzję, ze me będzie brała udziału w takiej formule jak 

rada osiedla i mimo tego, ze mamy 30 wniosków do budżetu obywatelskiego, to małe projekty me mają 

szansy przebicia się
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- poza tym są tam wypracowane pewne mechanizmy lobbowama za jedną inicjatywą, czy drugą, ludzie głosują 

zawsze za Art Piknikiem i innymi popularnymi inicjatywami,

- byłem zwolennikiem rad osiedli 16 lat temu, inicjatywę wówczas podjął Pan Burmistrz Douglas i powstały rady 

osiedli,

- rozpoczynając swoją kadencję byłem zwolennikiem budżetu obywatelskiego, każdy burmistrz może mieć 

swoje podejście i swój pogląd na współpracę, realizowanie pewnych projektów przy udziale mieszkańców, czy 

rad osiedli i przez jakiś czas prowadziłem te 2 formy,

- jeżeli doszhbyśmy do kompromisu, zmienilibyśmy funkcjonowanie budżetu obywatelskiego i wprowadzili 

możliwość gradacji, składania projektów, kwestia otwarta, do przedyskutowania, czy mają być małe projekty 

do 30, 40, 50 000 i ile tych projektów, jaką kwotę przeznaczymy, zęby powstała kolejna półka kwotowa, która 

będzie mówiła o tym, ze będą projekty do 100 000 zł i ile takich projektów będziemy mogli umieścić, 

zostawiając projekty do 200 000 zł,

- modele budżetów obywatelskich były udoskonalane w innych miastach w formule podziału na duże projekty, 

średnie i małe, z czego małe mają przynależność dzielnicową,

- zmodyfikowany budżet obywatelski ze zwiększonymi środkami, połączonymi razem ze środkami z rad osiedli 

byłyby projektem o wiele bardziej sprawiedliwym i dostępnym dla większej grupy mieszkańców, w którym 

mogliby realizować swoje pomysły dla swoich małych dzielnic,

- proszę wziąć to pod uwagę, bardzo rekomenduje, jako radni macie pomysły, inicjatywy w swoich dzielnicach,

- małe projekty, były do tej pory skazywane na niepowodzenie, zabijane przez masowość tych dużych,

- me jest powiedziane, ze małe projekty są niepotrzebne w dzielnicach, dzisiaj mamy 7 dzielnic, ale są tez 

dzielnice, które ze względu na swoją strukturę me mogą znaleźć wspólnego mianownika do realizacji jakiegoś 

wspólnego zadania, np osiedle Koszalińska i Kołobrzeska,

- przez prawie 5 lat funkcjonowały te 2 formuły, uważam zęby zrobić krok do przodu, przesuńmy te pieniądze, 

mech ten budżet obywatelski będzie jeszcze bardziej obywatelski mz do tej pory, dziękuję

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- poprosił o 5 minut przerwy dla klubu po dyskusji

Wiesław Suchowiejko radny:

- Szanowni Państwo, Panie Burmistrzu, proponuje Pan zmianę w budżecie, zwiększenie budżetu 

obywatelskiego o około 300 000 kosztem rad osiedli,

- zwiększamy budżet obywatelski i jednocześnie mówimy o małych grantach,

- trzeba dostrzec małe granty, stworzyć dla nich osobny konkurs i zwiększyć kwotę,

- należy zwiększyć kwotę budżetu obywatelskiego i ocalić rady osiedli,

- powiedział Pan, ze zalezy nam wszystkim na aktywizowaniu mieszkańców, na zwiększaniu ich aktywności ale 

robimy coś odwrotnego,

- rady działają 18 lat i byliśmy tu zgodni, Pan Burmistrz Douglas, Pan i ja, jako inicjator tego pomysłu,

- myślę, ze wszystkie osoby, które wtedy tworzyły Platformę Obywatelską pamiętają, ze to był nasz 

sztandarowy projekt, to był 2007 r,

str. 6



- z kadencji na kadencję było coraz więcej rad,

- jest ich juz 7 i me wiem, czy wszyscy członkowie rad osiedli, mieszkańcy osiedli, brali udział konsultacjach,

- tym ludziom chcemy powiedzieć, "jesteście niepotrzebni, to wszystko me warte niczego", w momencie, 

w którym nadchodzą kolejne wybory, gdzie mogłyby powstać kolejne rady, uważam to za błąd,

- konsultacje były po raz pierwszy i dużo osób wzięło udział, czy to czysty formalizm, zęby je przeprowadzić?, 

ludzie nam mówią - tak, to my mówimy "aha, no to me",

- apeluję do wszystkich mających prawo głosu na tej sali, koleżanki i kolegów, rozważmy to dobrze, me 

wylewajmy dziecka z kąpielą,

- modyfikujmy budżet obywatelski, jeżeli me da się go zwiększyć w tym roku, to zróbmy to później, albo 

w trakcie roku budżetowego i twórzmy tam msze dla małych grantów, bo rzeczywiście te projekty duże 

dominują ten budżet i to wszyscy dostrzegamy, to trzeba zmienić,

- me niszczmy inicjatyw lokalnych, które się zrodziły przez te 18 lat, rady to naprawdę jest wartość, me 

niszczmy jej, dziękuję bardzo

Andrzej Grobelny radny:

- Szanowni Państwo, Panie Burmistrzu, przez poprzednie 4-5 lat z kolegami walczyłem o to, zęby powstał 

budżet obywatelski, me jest on doskonały i trzeba go modyfikować, zęby również małe projekty mogły 

wygrywać i być procedowane,

- złożyłem wniosek na budżet obywatelski, ten projekt nazywał się "Bardziej inteligentny pies", zagłosowało 

ponad 700 osób, bardzo serdecznie tym osobom dziękuję, projekt me wygrał, ale otarł się o to podium,

- wydaję mi się, ze to jest właśnie istota demokracji, jak ludzie mogą się wypowiedzieć w głosowaniu,

- natomiast forma rady osiedli jest mniej demokratyczna,

- ewidentnie trzeba budżet obywatelski zmienić, zęby małe projekty mogły również wygrywać,

- me wiem jak zagłosuję, prawdopodobnie wstrzymam się od głosu, ponieważ żadna z tych opcji me jest 

doskonała,

- jeżeli będę miał zapewnienie, ze budżet obywatelski będzie zmieniony tak, ze również małe projekty na 

danych osiedlach, gdzie me ma rad osiedli, będą mogły wygrywać i być realizowane, to moim zdaniem, lepszą 

opcją jest budżet obywatelski Dziękuję bardzo

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- zgadzam się, ze budżet obywatelski me jest doskonały, ale jeżeli chodzi o przeznaczenie i dedykowanie 

środków jest bardzo przejrzystą formą realizowania poszczególnych zadań,

- zadam pytanie, jako radni, jaką macie wiedzę na temat zakresu wykonywanych inicjatyw przez poszczególne 

rady, które zostały zrealizowane na terenie miasta?,

- podejrzewam, ze za dużo osób by się me zgłosiło do dyskusji,

- rozmawiając o budżecie obywatelskim wszyscy mamy dostępność do informacji, co jest realizowane, w jaki 

sposób jest realizowane, gdzie jest realizowane,
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- uważam za fajny pomysł z tym inteligentnym psem, rozmawialiśmy na tym, powstał najpierw wybieg, można 

było zrobić krok dalej, inicjatywa zabita, jeszcze raz ktoś złozy, a juz trzeci raz me złozy, mimo tego, ze to jest 

dobre, takich przykładów w budżecie mamy ok 30,

- to jest mało doskonałe, bo jeżeli przyjęliśmy formułę takiego sposobu oddawania głosów i spółdzielnia z jakąś 

grupą się dogadała, to głosują jedni na drugich, drudzy na pierwszych, ale me o to nam chodzi, dziękuję 

bardzo

Wiesław Suchowiejko radny:

- odniosę się do rozróżnienia form demokracji, które pan radny Grobelny uhierarchizował jako jedna lepsza, 

druga trochę gorsza, one me są gorsze i lepsze, one są różne,

- budżet obywatelski jest taką demokracją bezpośrednią, a rada osiedli jest demokracją pośrednią, 

przedstawicielską,

- Pan Burmistrz wykazał pewne wady tego, co pan radny Grobelny uznał za najlepsze, czyli budżet obywatelski 

to głosowanie bezpośrednie,

- Pan Burmistrz wskazał pewne mechanizmy tworzenia takich spółdzielni typu "my poprzemy wasz projekt, wy 

nasz" i oba rosną,

- projekt, który pan radny Grobelny zgłosił, wcale me jest zabity, on może być zgłoszony ponownie właśnie do 

zmodyfikowanego budżetu obywatelskiego i wtedy może liczyć na przychylność, bo będzie rozpatrywany w tej 

innej grupie projektów, jeżeli te osoby, które go poparły wtedy, poprą go ponownie, spokojnie wygra

Marek Bogdanowicz radny:

- panie radny Suchowiejko, na poprzedniej sesji rozmawialiśmy o podatkach, był pan przeciwko podniesieniu 

podatków, a mówi pan, zęby zwiększyć budżet obywatelski, utrzymać rady,

- skąd dołożymy?, czy mamy zabrać?

- me zabierzemy z MOPS-u, mamy zabrać ze sportu, z kultury?,

- jestem przeciwny, zęby budżet w ogóle wzrósł na ten rok, natomiast budżet obywatelski w stosunku do 

tamtego roku wzrósł o około 100 000,

- mamy ograniczone wydatki, słabe wskaźniki, podnosi się podatki dla przedsiębiorców, a mamy rozdawać 

pieniądze?, Burmistrz powinien zacząć oszczędzać i jestem za tym, zęby budżet obywatelski został, ale 

w zmienionej formie Dziękuję

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- przypomniała, ze dyskusja dotyczy rad osiedli, me budżetu,

- podkreśliła, ze budżet obywatelski i rady osiedli me są 2 przeciwstawnymi sprawami i można je razem 

realizować,

- poinformowała, ze będzie głosowała przeciwko tej uchwale,

- uważa, ze rady osiedli powinny zostać
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Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- podkreślił, ze to me są przeciwstawne inicjatywy, jedna i druga inicjatywa ma w swoim celu i odwołuje się do 

obywatelskości, zęby nasi mieszkańcy brali bardziej czynny udział w podejmowaniu decyzji,

- uważa, ze mieszkańcy miasta z poszczególnych dzielnic me są beneficjentami pewnych rozwiązań,

- mamy dzisiaj 7 rad osiedli, czy to jest rzeczywiście celowe i fajne rozwiązanie, ze na Wodociągowej zrobili 

sobie piknik „bibę” z pieniędzy rady osiedla?, czy na to mają być dedykowane pieniądze?,

- na ul Kopernika są ogólno-otwarte grille i tam można sobie przyjść

Wiesław Suchowiejko radny:

- panie radny Marku Bogdanowicz, me mam sprzeczności w moim stanowisku, ze jestem przeciwny 

podnoszeniu podatków, a z drugiej strony szukam możliwości obronienia pewnych tytułów, które stanowią 

wydatki, typu rady osiedli, uzasadniam, dlaczego, skąd pieniądze brać,

- rozmawialiśmy o tym z Panem Burmistrzem na komisji, gdzie wskazywałem pewne kierunki, obszary, 

z których można byłoby czerpać nowe źródło przychodu, Pan Burmistrz bardzo wyczerpująco i poważnie 

odniósł się do tych moich propozycji i traktuje je jako pewną zapowiedź na przyszłość, więc me tniemy komuś, 

ale szukamy dodatkowych źródeł przychodu, zęby te cenne z mojego punktu widzenia wydatki rady osiedli 

i zwiększony budżet obywatelski móc realizować,

- panie radny Bogdanowicz wydaje mi się, ze byliśmy jednego zdania, zęby te podatki jednak me były większe,

- dodam przy okazji, ze jedną z moich propozycji złozoną w innej sprawie na Komisji Kultury i Oświaty było 

zwiększenia funduszu stypendialnego i Pan Burmistrz zrealizował natychmiast za to bardzo dziękuję,

- środki można znaleźć na pewne niewielkie wydatki, bo rady osiedlowe to jest 300 000, to niewielki wydatek 

w skali naszego budżetu, który wynosi prawie 250 000 000 i w niektórych, jak to Pan Burmistrz mawia 

kieszonkach naszego budżetu, takie środki można w ciągu roku znaleźć,

- warto szukać możliwości zwiększenia przychodu i wtedy ocalać te tytuły, które stanowią wydatki Dziękuję 

bardzo

Marek Ogrodziński radny:

- Szanowni Państwo, powinniśmy przypomnieć sobie, ze rady osiedli powstawały jako substytut budżetu 

obywatelskiego, były pewne różnice w poglądach pomiędzy Panem Burmistrzem Douglasem, a pozostałą 

częścią rady co do powołania budżetu obywatelskiego, dlatego tez rady osiedli powstały jako substytut 

budżetu obywatelskiego, one w pewnym momencie zaczęły pracować jako dwa kompatybilne żywoty,

- rady osiedla zaczęły iść me w tym kierunku, co wtedy było naszą intencją, to, co Pan Burmistrz powiedział, na 

początku miałyby to być pieniądze dla rozwoju poszczególnych przestrzeni dla mieszkańców, w pewnym 

momencie zaczęło brakować pomysłu,

- spójrzcie państwo na strukturę osiedli, me można porównać struktury osiedla Koszalińska Kołobrzeska ze 

strukturą osiedla np Trzesieka, albo ze strukturą osiedla Słowiańska Łódzka, zupełnie dwie różne struktury 

mieszkańców, dywersyfikacji, gdzie ludzie mieszkają,

- osiedle Generalskie, ma zupełnie inne potrzeby mz sąsiadujące z nami osiedle Zachód, nasze rzeczy, myśli 

i spotkania się zupełnie mijają,

Str. 9



- osiedle Zachód me ma gdzie wcisnąć jakiekolwiek inicjatywy społecznej, wybudować tam kolejny plac zabaw, 

który będzie 20 m od innego placu zabaw albo postawimy boisko, które juz jest, czy kolejne boisko do 

sguasha, które będzie kompletnie niewykorzystane, to me o to chodzi,

- przesuwając pieniądze z inicjatywy społecznej pt rada osiedla do inicjatywy społecznej, która nazywa się 

budżet obywatelski, zwiększa nam możliwości oddziaływania na to, co dla wszystkich mieszkańców naszego 

miasta będzie dostępne, w tym tez dla mieszkańców poszczególnych osiedli,

- nikt me powiedział, ze jeżeli na osiedlu x miało powstać coś, co rada osiedla wymyśliła zostanie wycięte 

z budżetu obywatelskiego, przecież ta sama grupa inicjatywna, me nazywając się radą osiedla, może zrobić 

ten sam projekt,

- walczymy o kwestie, może brzydko zabrzmi, nazewnictwa, bo jeżeli jest grupa inicjatywna, która chce być 

inicjatywą dla danego rejonu, obszaru, to w moim przekonaniu ta grupa inicjatywna pozostanie 

w tym obszarze i będzie działała, chyba ze ma to jakiś inny cel,

- to, co Pan Burmistrz powiedział, tak naprawdę jako radni nigdy me mieliśmy przedstawionych, projektów, 

które zostały zrealizowane z budżetu rad osiedli,

- nikt z nas me ma na to żadnej wiedzy, a to są pieniądze, które dedykujemy z budżetu, które głosujemy dla 

naszych mieszkańców więc zadajmy sobie pytanie, czy to jest fajna inicjatywa pt zbudowaliśmy na naszym 

osiedlu boisko do siatkówki, czy tez zrobiliśmy spotkanie integracyjne mieszkańców naszego osiedla?

- mając większe środki finansowe w budżecie obywatelskim możemy zrobić więcej, dzieląc na poszczególne 

półki inicjatyw społecznych,

- zróbmy tą ewolucję inicjatyw społecznych do rozszerzonego budżetu obywatelskiego z rozdziałem, który 

odpowiadałby finansowo temu, co rady osiedli mogłyby dostać Dziękuję bardzo

Paweł Rybak radny:

- dzień dobry Państwu, wydaje mi się, ze jedna i druga strona ma rację,

- wyczerpała się formuła rad osiedli, obserwuję budżet obywatelski i uważam, ze doszliśmy do pewnego sufitu, 

który wymaga pewnych zmian i dostosowań,

- duże projekty zabierają wszystko, może trzeba by było zrobić jakąś karencję na składanie tych 

wygrywających?,

- kwestia podziału miasta do tych mniejszych, jest do przedyskutowania, wprowadzenia i zrobienia,

- rady osiedla mają moc sprawczą i podstawy do tego, zęby istniały,

- budżet obywatelski należałoby zmodyfikować, zmienić,

- po 18 latach podział zakresu rad osiedli jest me do końca odpowiedni,

- me należałoby wylewać dziecka z kąpielą i dać szansę jednemu, i drugiemu, każde jest inne, me wykluczają 

się tylko uzupełniają, w obu przypadkach mamy głos ludu,

- jestem za utrzymaniem, zmodyfikowaniem jednego i drugiego,

- czuję, ze zostałem postawiony pod ścianą, bo wiedziałem wcześniej, ze w budżecie me będzie pieniędzy na 

radę osiedla, a teraz mam głosować za likwidacją, bo tych pieniędzy w budżecie me ma,

- będę za utrzymaniem rad osiedli
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Janusz Rautszko, radny:

- Pani Przewodnicząca, szanowna Rado, 7 funkcjonujących obecnie rad osiedli działa prężnie, składa każdego 

roku sprawozdanie ze swojej działalności, więc wiemy co robią,

- jeżeli mówimy o kwocie 300 000 dla 7 rad osiedli, to w przypadku jednej rady osiedli jest to ponad 40 000 zł,

- jeżeli mówimy o takich pieniądzach, to me mówmy o wypełnianiu przestrzeni na terenie tych osiedli, bo za te 

pieniądze się przestrzeni wypełnić me da,

- jeżeli chodzi o zestawienie funkcjonowania rad osiedli z budżetem obywatelskim, to mówimy o dwóch różnych 

sprawach, które się wzajemnie uzupełniają, bo jeżeli mówimy o tęzmach solankowych, które mają być, czy 

o remoncie zegara na wieży kościoła Mariackiego, na który patrzą wszyscy mieszkańcy naszego miasta, to 

mówimy o tym, o czym zainteresowani są wszyscy mieszkańcy naszego miasta,

- me sądzę, zęby kolejną strefą aktywnego wypoczynku, czy kolejnym placem zabaw przy ulicy Piłsudskiego 

byli zainteresowani wszyscy mieszkańcy miasta, więc taki projekt czy inny sublokalny projekt na pewno 

przepadnie,

- podkreślam bezcenną rzecz, którą rady osiedli wypracowały i zarażają całą społeczność szczecinecką - 

pikniki, które prężnie działają np przy ul Kołobrzeskiej integrują lokalną społeczność wokół wszystkich jej 

problemów, sukcesów i wokół ich samych, to jest w tym wszystkim najważniejsze Dziękuję bardzo

Marek Ogrodziński radny:

- oficjalnie nigdzie na Radzie Miasta me mieliśmy sprawozdania z działalności poszczególnych rad osiedli,

- pikniki to rzeczy, które me miały wnosić do działalności rad osiedli tej kwintesencji, tej soli ziemi,

- wracamy do pewnego nazewnictwa, jeżeli jest grupa inicjatywna, która nazywa się rada osiedla, czy nazywa 

się grupa X, to będą mieli dostęp do pieniędzy w budżecie obywatelskim, nawet większych, nikt radom osiedli 

me zabierze pieniędzy, będą mieli jeszcze większe możliwości, będą mogli szerzej działać,

- w moim przekonaniu me jest to likwidowanie inicjatywy społecznej, jest jedynie likwidowanie pewnej struktury 

administracyjnej, która była substytutem budżetu obywatelskiego Dziękuję

Andrzej Grobelny radny:
- Panie Burmistrzu, jak Pan widzi funkcjonowanie budżetu obywatelskiego, jakbyśmy to mogli zmienić, w jakim 

czasie, czy ten nowy budżet mógłby być juz w nowej formule, czy taki sposób byśmy do następnego budżetu 

mogli zrealizować?

- zapytam jeszcze, jak wygląda realizacja pomysłów przez rady osiedla, czy pomysły są przez Pana Burmistrza 

oceniane, czy to jest dowolność?,

- w budżecie obywatelskim jest sprawa jasna, przypomnę, bo warto o tym mówić, jest czas do którego trzeba 

złozyć projekty, potem na projekty głosuje się SMS-owo albo w formie papierowej i tu jest sprawa bardzo 

jasna i jest to ogłaszane w mediach, na stronach internetowych,

- jak wygląda wyłamanie tych projektów i kto o tym decyduje w radach osiedli?, czy dochodzi do głosowania, 

czy rada osiedli sama decyduje po konsultacjach ustnych z mieszkańcami?, jak to wygląda, jeśli chodzi 

o praktykę, dziękuję

str. 11



Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- budżet obywatelski jest proces, gdzie do maja składa się projekty, później są one sprawdzane pod względem 

merytorycznym i formalnym, następnie przystępujemy do głosowania i w momencie, kiedy przystępuję do 

projektowania budżetu na kolejny rok, jesteśmy po rozstrzygnięciach poszczególnych tematów i wiemy, jakie 

inicjatywy zostały zakwalifikowane i co będzie realizowane w kolejnym roku, czyli na przykładzie tej tęzm, 

która dzisiaj była przytaczana, to w wyniku głosowania wniosek został złozony w maju, był weryfikowany 

i przegłosowany, a później znalazł się jako 1 tytuł inwestycyjny w projekcie budżetu i dzisiaj jest w załączniku 
nr 18,

- zrobię wszystko, zęby do maja formalnie przeprowadzić rozstrzygnięcia projektów,

- mogę zaproponować przedyskutowanie, przepuszczenie przez wszystkie komisje, jak Państwo uważacie, 

zęby każda z komisji, każdy radny mógł się wypowiedzieć i oddać swój głos za takim bądź innym 

rozwiązaniem, jeżeli Pani Przewodnicząca by się zgodziła?

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- odpowiedziała, ze tak

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- jeżeli by były inne oczekiwania, możemy dyskutować, możemy się spotkać poza sesją, przedstawimy 

założenia takiego budżetu obywatelskiego, im więcej osób weźmie udział w dyskusji na temat rozwiązań 

funkcjonowania budżetu obywatelskiego, tym będzie posiadał mniej wad,

- jeszcze jest czas do maja, żebyśmy mogli tą nową procedurę wdrażać,

- będzie się to wiązało z dużą polityką informacyjną dedykowaną do mieszkańców, zęby wiedzieli, ze formuła 

będzie zwiększona,

- jeżeli chodzi o rady osiedli, to w wyniku głosowania mieszkańcy wybierają spośród mieszkańców danej 

dzielnicy radę osiedla, ta rada osiedla się konstytuuje, tworzy zarząd i robi założenia planu swojej pracy, 

podejmuje uchwały i decyzje,

- me wiem, czy om informują mieszkańców, czy me informują, co składają tutaj do ratusza,

- me podlega to mojej ocenie, są to juz podjęte uchwały, trafia to zgodnie z zaszeregowaniem do

odpowiedniego wydziału, który jest odpowiedzialny za realizację przedsięwzięcia,

- myślę, ze dużo zalezy od samego zarządu, czy i z kim to konsultują, dziękuję

Wiesław Suchowiejko radny:

- panie radny Marku Ogrodziński, Pan Burmistrz juz wyjaśnił, ze mamy proces wyborczy, to jest grupa wybrana 

w normalnych wyborach do rad osiedli,

- każda z tych rad ma swój statut i postępuje zgodnie ze statutem i składa sprawozdania, Pan Burmistrz ich me 

analizuje, bo me musi, to jego prawo,

- natomiast każdy z nas ma to prawo, może analizować te sprawozdania, one są dostępne,

- pan radny powiedział, ze nigdy tutaj me były przedstawione, bo myśmy me chcieli, ale teraz podejmujemy

decyzję,
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- przypomnę, ze przeprowadziłem pewne badanie w tej sprawie, dzwoniłem, rozmawiałem, uzyskałem 

informację, co robią rady osiedli i czują pewien zal, ze tak to się dzieje i tak ma być, frekwencja na 

konsultacjach była duża, ci ludzie zasługują na poważne traktowanie

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- me powiedziałem, ze tego me analizuję, powiedziałem, ze me ingeruje w to, me oceniam tych projektów,

- pan radny Grobelny zadał mi pytanie, czy Pan Burmistrz ocenia takie projekty i jakie ma Pan możliwości? - 

opowiedziałem, ze zgodnie z moimi kompetencjami i z tym jak zostały umocowane rady osiedli, moje 

kompetencje kończą się troszeczkę wcześniej,

- subiektywnie oceniam, czasami negatywne,

- uważam, ze pewne formuły powinny ulec zmianie, dziękuję

Marek Ogrodziński radny:

- w radach osiedli gromadzą się ludzie, którzy mając formalne upoważnienie do decyzji działają 

w zakresie rady osiedla,

- me kasujemy tych ludzi, kasujemy tylko formalizm panie radny Suchowiejko,

- jeżeli ktoś chce być grupą inicjatywną, czy będzie się nazwał, tak czy inaczej, będzie chciał działać,

- niejednokrotnie było tak, ze ludzie me mają jakieś nazwy, me są fundacją, me są stowarzyszeniem, a działają, 

dziękuję

Krzysztof Zawada radny:

- podkreślił, ze omawiany temat jest bardzo zajmujący, tego się spodziewał, obserwując inne miasta, Kołobrzeg 

2 lata temu tez zlikwidował rady, pomimo 95% głosów przeciwnych w referendum,

- poinformował, ze osobiście był bardzo zaangażowany w obie rady osiedla, zarówno Koszalmska-Kołobrzeska, 

jak i Wodociągowa-Rzeczna, był przy ich powstawaniu i współpracy,

- zarówno budżet obywatelski, jak i rady osiedla mają zalety i wady,

- zapytał Panią Przewodniczącą o przerwę, o którą Pan Przewodniczący Kaszewski wnosił, czy ona będzie 

teraz, czy będziemy mogli kontynuować dyskusję?

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- odpowiedziała, ze teraz jest czas na dyskusję i zaprasza wszystkich radnych do zabierania głosu,

- będzie przerwa na prośbę Pana Przewodniczącego i po wznowieniu obrad przystępujemy do głosowania

Krzysztof Zawada radny:

- dodał, ze rozmawia z mieszkańcami, zauwaza dysproporcje między dużymi blokowiskami,

- uczestniczy w piknikach na osiedlu Wodociągowa, są tam poruszane różne tematy m m budżet obywatelski, 

można oddać głos na konkretny projekt, ma to swoje dobre strony,

- jeśli mniejsze projekty będą uwzględnione w budżecie obywatelskim i będzie podział, zęby dzielnice miasta 

sprawiedliwie połączyć to skłaniałbym się ku budżetowi obywatelskiemu
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Paweł Rybak radny:

- odniósł się do pikniku integracyjny mieszkańców osiedla Kołobrzeska określonego nazwą „biba” i zapytał 

pozostawiając radnych bez odpowiedzi „jak można nazwać Art Piknik”

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- poinformował, ze pikników na osiedlu Kołobrzeska-Koszahńska me było od 5 lat,

- inwestycje rad osiedli, o których wspomniał pan radny Ogrodzmski są w każdej Komisji Budzetowo- 

Ekonomicznej, o nich mówimy w momencie, kiedy są sprawozdania,

- poprosił Panią Przewodnicząca o przerwę

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- zapytała, czy są jeszcze osoby chętne do wzięcia udziału w dyskusji,

- w związku z brakiem uwag ogłosiła przerwę

Obrady zostały wznowione po przerwie ok godz 10 27 Obecnych 19 radnych

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- przystąpiła do głosowania

W głosowaniu lawnym Rada Miasta 9 głosami „za” przy 7 głosach „przeciw” i 3 „wstrzymuiacych się” podieła uchwałę

Nr LXVIII/626/2023
w sprawie zniesienia jednostek pomocniczych Miasta Szczecinek.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Ad.4.
Uchwała w sprawie Wieloletmei Prognozy Fmansowei Miasta Szczecinek na lata 2024-2036

Marcin Kaszewski Wiceprzewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 2 głosy „za”, 2 głosy „wstrzymał się”

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania

W głosowaniu iawnvm Rada Miasta 12 głosami „za" przy 7 głosach „wstrzymuiacych się” podieła uchwałę

Nr LXVIII/627/2023
w sprawie w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczecinek na lata 2024-2036.
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Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Ad.5.
Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Szczecinek na 2024 rok

Marcin Kaszewski Wiceprzewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja opiniowała projekt uchwały z uwzględnieniem opinii wszystkich Komisji Rady Miasta,

- odczytał opinię budżetu wszystkich komisji

Komisia Prawa Legislacn i Porządku Publicznego, posiedzenie w dniu 07 12 2023 r

• Dział 5 Administracja publiczna lit a 3 głosy „za”,

• Dział 5 lit b 1 głos „za”, 2 głosy „wstrzymał się”,

• Dział 5 lit c 3 głosy „za”

• Dział 6 Urzędy naczelnych organów władzy państwowej 3 głosy „za”,

• Dział 7 Bezpieczeństwo publiczne 3 głosy „za”

Komisia Edukacn. Kultury, Sportu i Turystyki, posiedzenie w dniu 08 12 2023 r

• Dział 5 lit e Wspólna Obsługa Jednostek Samorządu Terytorialnego 3 głosy „za” i 1 głos „wstrzymał się”,

• Dział 10 Oświata i wychowanie 4 głosy „za”,

• Dział 13 Edukacyjna opieka wychowawcza 4 głosy „za”,

Wniosek formalny radnego Wiesława Suchowiejko o zwiększenie kwot na stypendia Burmistrza dla uczniów

• Dział 14 pkt 5, Rodzina, Placówki opiek -wychowawcze 4 głosy „za”,

• Dział 14 pkt 6 Rodzina, Tworzenie i funkcjonowanie żłobków 4 głosy „za”,

• Dział 16 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 3 głosy „za” i 1 głos „wstrzymał się”,

• Dział 17 Kultura fizyczna i sport 3 głosy „za” 11 głos „wstrzymał się”

Komisia Rozwoiu Gospodarczego i Samorządności, posiedzenie w dniu 12 12 2023 r

• Dział 2 Transport i łączność 5 głosów „za”,

• Dział 3 lit a Gospodarka Gruntami i Nieruchomościami 5 głosów „za”,

• Dział 4 Działalność usługowa 5 głosów „za",

• Dział 5 lit d oraz lit f, Promocja miasta, Pozostała działalność 4 głosów „za” i 1 głos „wstrzymał się”

• Dział 15 pkt 7, 8, 9 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska Schronisko dla zwierząt, Oświetlenie

uliczne, Pozostała działalność 5 głosów „za”,

• Wydatki Majątkowe (str 14 części opisowej) zał nr 18 Wydatki budżetu Miasta Szczecinek na zadania 

inwestycyjne realizowane w 2024 roku 3 głosy „za” i 2 głosy „wstrzymał się”

Komisia Problemów Społecznych, posiedzenie dniu 12 12 2023 r

• Dział 3 b Gospodarka mieszkaniowa - pozostała działalność 4 głosy „za”,

• Dział 12 Pomoc społeczna 4 głosy „za”,

• Dział 14 pkt 1,2,3,4,7,9 Rodzina 4 głosy „za”

Komisia Zdrowia i Ochrony Środowiska, posiedzenie w dniu 13 12 2023 r

• Dział 1 Rolnictwo i łowiectwo 3 głosy „za”,

• Dział11 Ochrona zdrowia 4 głosy „za”,
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• Dział 15 pkt 1-6, 10” Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 4 głosy „za"

Komisia Budzetowo-Ekonomiczna, posiedzenie w dniu 13 12 2023 r

• Dział 8 Obsługa długu publicznego 3 głosy „za”, 1 głos „wstrzymał się”,

• Dział 9 Różne rozliczenia 2 głosy „za”, 2 głosy „wstrzymał się”

Głosowanie Komisji Budżetowo-Ekonomicznej w sprawie uchwalenia budżetu na 2024 r. z uwzględnieniem
opinii wszystkich Komisji RM:

• 2 głosy „za”, 2 głosy „wstrzymał się”.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- przedstawiła stanowisko Regionalnej Izby Obrachunkowej, która pozytywnie z uwagami zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Szczecinek na 2024 rok,

- otworzyła dyskusję

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- streścił założenia budżetowe na 2024 r,

- strona dochodowa, uzyskaliśmy kwotę 222 497 116 zł, dochody składają się z bieżących i majątkowych, 

z czego bieżące są na poziomie 196 022 302 zł, to jest 88,1% ogółem dochodów i dochody majątkowe na 

poziomie 26 474 814 zł, to jest 11,9%, w tym dochody ze sprzedaży mienia komunalnego oraz 

przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności - tutaj kwota przypisana w tych 

dochodach majątkowych 5 230 000 i środki na inwestycje pozyskane z różnych źródeł to jest 21 244 814 zł, 

źródła, z których pozyskaliśmy to jest Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Wojewódzki Fundusz 
Ochrony Środowiska i PFRON, Rządowy Program Odbudowy Zabytków, Program Polski Ład, one się tam 

powielają w różnych tematach i są przypisane do różnych zadań,

- strona wydatkowa, zamknęła się kwotą 239 862 882 zł, z czego wydatki bieżące to 198 982 882 zł, 

procentowo daje obraz 83%, wydatki majątkowe, czyli inwestycyjne, o których będę później mówił, to w tym 

budżecie załącznik nr 18 to kwota 40 880 000, to jest 17% z wydatków ogółem,

- tak ukształtowany poziom dochodów i wydatków daje minusowy wynik, różnica to 17 365 766 zł i ten deficyt 

budżetowy zostanie pokryty przychodami z wolnych środków w wysokości 1 712 186 zł, to są przychody 

z niewykorzystanych środków pieniężnych wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków w wysokości 

dodatkowo 4 678 580 oraz długoterminowy kredyt, który będziemy zobowiązani, zęby tutaj to wszystko pokryć 
na poziomie 8 500 000 zł,

- na pokrycie deficytu będziemy pobierali długoterminową pożyczkę w wysokości 2 475 000, to jest pożyczka, 

która jest wpisana w montaż finansowy zakupu taboru autobusowego - 5 autobusów elektrycznych,

- planowane przychody na poziomie 24 030 650 zł, to jest nadwyżka budżetowa, która jest w wysokości 4 678 
580 zł i wolne środki 8 377 070 zł,

- jeżeli chodzi o kredyty i pożyczki, one są na poziomie 10 975 000,

- planowane rozchody czyli spłata rat kapitałowych, kredytów zaciągniętych w latach poprzednich są na 
poziomie 6 664 884 zł,

- wysokość zadłużenia na koniec 2024 roku, będzie na poziomie 48 998 000, co będzie stanowiło 26,8%,
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porównując wielkości wynikające z przedłożonego projektu budżetu na 2024 rok do projektu, który 

realizowany jest w 2023 roku, to dochody są wyzsze o 23 169 000, wynika to z wzrostu dochodów z tytułu 

podatku od nieruchomości, udziałów podatków od osób fizycznych i osób prawnych oraz od środków 

pozyskanych na inwestycje,

planowane wydatki w tym porównaniu są większe o 20 173 000, wydatki wzrosły w największym stopniu na 

oświatę i wychowanie, gospodarkę komunalną, kulturę i ochronę dziedzictwa narodowego, 

jeżeli chodzi o najwyższe wagi, takie statystyczne źródeł dochodów, to dochody z podatków i opłat mamy na 

poziomie 65 828 000, udział w podatkach to jest podatek od osób fizycznych i prawnych, to jest 51 553 768 zł, 

subwencje, które dostajemy, to 47 084 000, różnego rodzaju dotacje 25 062 000,

jeżeli chodzi o najwyższe wagi, takie statystyczne wydatków, najwięcej na oświatę i wychowanie 67 272 000, 

na gospodarkę komunalną i ochronę środowiska 24 293 000, administracja publiczna 19 863 000, pomoc 

społeczna 18 602 000, transport i łączność 13 515 000, kultura fizyczna i sport 10 610 000, kultura i ochrona 

dziedzictwa narodowego 10 458 000,

wydaje mi się, ze ten budżet jest dosyć napięty, ale bardziej bezpiecznie projektowany i optymistyczny, jeżeli 

chodzi w ogóle o sytuację i o gospodarkę finansową kraju,

przechodząc do załącznika nr 18, który Państwo dostaliście to informuję, ze warunkiem tego, zęby 

wprowadzić dany tytuł inwestycyjny było dofinansowanie,

lista oczekujących inwestycji, jak zgłaszał pan radny Janusz Rautszko odnośnie modernizacji jest na pewno 

długa, ale priorytet w tym budżecie, który Państwu przedkładam, mają inwestycje, które mają dofinansowanie, 

przechodzą do najważniejszych tytułów

> zakup taboru autobusowego, autobusów elektrycznych i ładowarek mobilnych, cała inwestycja 

kosztuje 13 125 000,

> budowa drogi gminnej ulicy Modrzewiowej w Szczecmku 7 100 000,

> budowa ścieżki rowerowej przy ulicy Mickiewicza w Szczecmku 555 000,

> dokończenie ulicy Letniskowej,

> remont ulicy Ordona, kwota 1 240 000,

> remont dróg na terenach przy ulicy Słowiańskiej mówimy tutaj o Jarze, kwota 565 000,

> największa inwestycja rewitalizacja zabytkowego budynku dworca PKP w Szczecmku, cała 

wartość nakładów, jakie pochłonie ta inwestycja, to 23 345 000, z własnych środków 

przeznaczamy kwotę 9 453 000,

> budowa kolumbanum na cmentarzu kwota 160 000,

> remont naszego obiektu, dachu, budynek jest z 1850 roku, sypie się dach, sypią się te krenelaze 

czyli te elementy, które, które zdobią fasadę ratusza i wymagają naprawdę dużej rewitalizacji, 

kwota przeznaczona 400 000,
> realizacja programu Ciepłe Mieszkanie - środki przeznaczone dla mieszkańców Szczecinka, którzy 

mieszkają w zabudowie wielorodzinnej i będą mogli za pośrednictwem miasta wymienić sobie 

okna, drzwi wejściowe, muszą mieć tytuł własności do danego lokalu, prowadzone przez wydział 

ochrony środowiska, dotacja może wynieść od 15 000 zł do 37 000 zł,

> tęzma solankowa, pomysłodawca projektu me wskazał dokładnego miejsca, wskazał park miejski, 

bierzemy pod uwagę kilka lokalizacji, mamy zabytkowy park, są obwarowania konserwatorskie,
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zabytkowy park jest od OSiR, idąc w kierunku zachodu, ograniczone limą brzegową, ulicą 

Mickiewicza później 3 Maja, a później Ordona do wysokości restauracji Jolki i Insh Pub-u,

> remont zespołu drewnianych pomostów i nawodnego hangaru dla statków pasażerskich wraz 

z doposażeniem plaży miejskiej w Szczecmku, kwota 2 150 000,

> remont alejek na terenie szczecineckiego parku miejskiego wraz z zakupem i montażem 

infrastruktury towarzyszącej, łączne nakłady 2 305 000,

> remont schodów wyjściowych oraz tarasu w Zamku Książąt Pomorskich, kwota 550 000,

> budowa ogólnodostępnej stacji ładowania pojazdów elektrycznych i hybrydowych w Szczecmku 
przy ulicy 3 Maja, całość 200 000,

> dostępna przestrzeń publiczna, czyli plac zabaw, ulica Wyszyńskiego, kwota 386 000,

> renowacja elewacji wraz z wymianą okien w sali koncertowej i drzwi zewnętrznych budynku 

Państwowej Szkoły Muzycznej 11II stopnia, kwota 3 500 000,

- jak zsumujemy te inwestycje, które Państwu w większości przytoczyłem, to jest kwota 40 880 000, 

dofinansowanie na poziomie 21 444 814 zł, a środki własne to kwota 19 635 185 zł,

- tak pokrótce wygląda przedkładany Państwu budżet i zawarte w mm inwestycje,

uważam, ze poziom zaangażowania tych środków w inwestycje jest naprawdę satysfakcjonujący, mamy 

ponad 21 000 000 dofinansowania, przed nami trudny rok inwestycyjnie, zobaczymy jak w ciągu roku będzie 

ewoluował ten budżet i mam nadzieję, ze miasto otrzyma jeszcze dodatkowe środki z rządu tak, zęby 

dokonać jeszcze potrzebnych i koniecznych zmian, dziękuję

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania

W głosowaniu lawnym Rada Miasta 12 głosami „za” przy 7 głosach „wstrzymujących sie" podieła uchwałę

Nr LXVIII/628/2023
w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Szczecinek na 2024 rok.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Radna Ewa Ogrodzmska opuściła posiedzenie Rady Miasta

Stan obecnych radnych 18 osób

Ad.6.

Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek

Marcin Raszewski Wiceprzewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały
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Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania

W głosowaniu lawnym Rada Miasta lednogłośme 18 głosami „za” podieła uchwałę

Nr LXVIII/629/2023
w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Ad.7.

Uchwała w sprawie przyiecia planu pracy Rady Miasta Szczecinek od dnia 1 stycznia 2024 r do dnia

30 kwietnia 2024 r

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami ..za” podieła uchwałę

Nr LXVIII/630/2023
w sprawie: przyjęcia planu pracy Rady Miasta Szczecinek od dnia 1 stycznia 2024 r. do dnia

30 kwietnia 2024 r.
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Ad.8.
Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/263/2020 Rady Miasta Szczecinek z dnia 22 października 2020 r

w sprawie utworzenia Dziennego Domu Pomocy „Złota Jesień" w Szczecmku

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania
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W głosowaniu lawnym Rada Miasta lednogłośme 18 głosami „za” podieła uchwałę

Nr LXVIII/631/2023
w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/263/2020 Rady Miasta Szczecinek z dnia 22 października 2020 r. w sprawie 

utworzenia Dziennego Domu Pomocy „Złota Jesień” w Szczecinku.
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Ad.9.
Uchwała w sprawie przekazania do Woiewódzkiego Sadu Administracyjnego w Szczecinie skargi wmesionei przez

Prokuratora Reionowego w Szczecinku na uchwałę Rady Miasta Szczecinek Nr LX/542/2023 z dnia 30 marca 2023 r

w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta

Szczecinek w 2023 rok

Jacek Hrynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania

W głosowaniu lawnym Rada Miasta lednogłośme 18 głosami „za” podieła uchwałę

Nr LXVIII/632/2023
w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Szczecinie skargi wniesionej przez 

Prokuratora Rejonowego w Szczecinku na uchwałę Rady Miasta Szczecinek Nr LX/542/2023 z dnia 30 marca 

2023 r. w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na

terenie Miasta Szczecinek w 2023 rok.
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Ad.10.
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Miastem Szczecinek a Gmina Bobolice

w zakresie realizacn zadania publicznego obeimuiacego zapewnienie transportu i opieki w czasie przewozu dziecka

niepełnosprawnego do szkoły lub placówki oświatowei zapewmaiacei reahzacie obowiązku szkolnego

Szymon Kiedel Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki:

- omówił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem,

- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały
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Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania

W głosowaniu lawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podieła uchwałę

Nr LXVI!l/633/2023
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Miastem Szczecinek a Gminą Bobolice 

w zakresie realizacji zadania publicznego obejmującego zapewnienie transportu i opieki w czasie przewozu 

dziecka niepełnosprawnego do szkoły lub placówki oświatowej zapewniającej realizację obowiązku
szkolnego.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Ad.11.

Uchwała w sprawie programu współpracy Miasta Szczecinek z orgamzaciami pozarządowymi oraz podmiotami,

0 których mowa w art 3 ust 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego

1 o wolontariacie na rok 2024

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Komisji Problemów Społecznych:

- omówiła projekt uchwały,

- poinformowała, ze Marszałek Województwa Zachodniopomorskiego wyróżnił miasto, przyznał tytuł lidera 

współpracy z organizacjami pozarządowymi i ten tytuł lidera miasto Szczecinek otrzymało w zakresie 

współpracy na rzecz seniorów, na rzecz uchodźców oraz na rzecz pracy w świetlicy Koniczynka,

- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania

W głosowaniu iawnvm Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podieła uchwałę

Nr LXVIII/634/2023
w sprawie programu współpracy Miasta Szczecinek z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, 
o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego

i o wolontariacie na rok 2024.
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały
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Ad.12.

Uchwała w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoiu i modernizacn urządzeń wodociągowych i urządzeń

kanalizacyjnych będących w posiadaniu PWiK Spółka zocz siedziba w Szczecmku na lata 2024-2026 na terenie

Miasta Szczecinek”

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania

W głosowaniu iawnvm Rada Miasta lednogłośme 18 głosami „za” podieła uchwałę

Nr LXVIII/635/2023
w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych będących w posiadaniu PWiK Spółka z o.o. z siedzibą w Szczecinku na lata 2024-2026 na
terenie Miasta Szczecinek”.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Ad.13.
Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu lednolitego uchwały w sprawie zasad udzielania dotacn na prace

konserwatorskie, restauratorskie, roboty budowlane przy zabytku wpisanym do reiestru zabytków, położonym na

terenie miasta Szczecinek

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania

Nastąpiła REASUMPCJA GŁOSOWANIA z powodu niewłaściwego przyciśnięcia przycisku przez radnego pana

Wiesława Suchowieiko, system me zadziałał, po konsultacn z Mecenasem Czesławem Podkowiakiem

Przewodnicząca Rady Miasta Katarzyna Dudź zadecydowała o reasumpcn głosowania

W głosowaniu iawnvm Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podieła uchwałę
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Nr LXVIII/636/2023
w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie, roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, położonym
na terenie miasta Szczecinek.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Ad.14.
Uchwała w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Szczecinek

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania

W głosowaniu lawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podieła uchwałę

Nr LXVIII/637/2023
w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Szczecinek.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Ad.15.
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gmina Połczyn-Zdrói a Miastem

Szczecinek w sprawie powierzenia zadania w zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności

pubhcznei

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania

W głosowaniu lawnym Rada Miasta lednoałośme 18 głosami „za” podieła uchwałę
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Nr LXVIII/638/2023
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Połczyn-Zdrój a Miastem Szczecinek 

w sprawie powierzenia zadania w zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności
publicznej.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Ad.16.
Informacia Przewodmczacei Rady Miasta

Uwag me zgłoszono

Ad.17.

Informacie Przewodniczących Komisu o działalności Komisu me obietei tematyka sesn

Uwag me zgłoszono

Ad.18.
Informacia z działalności Burmistrza Miasta

Uwag me zgłoszono

Ad.19.
Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza

Andrzej Grobelny radny:

- poinformował, ze w okolicach miejskiego basenu i ślusarm grasuje w dzień i w nocy stado dzików, jest ich 

około 12 sztuk, jest locha z małymi, jest agresywna, sytuacja staje się niebezpieczna,

- przedstawił Burmistrzowi Miasta filmik nagrany telefonem komórkowym, obrazujący ww sytuację,

- zapytał, jak można rozwiązać tą sytuację?

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- potwierdził, ze problem jest mu znany i trzeba mu zaradzić, bo stwarza dyskomfort i zagrożenie dla 

poruszających się po parku,

- wydział ochrony środowiska analizuje temat,

- dodał, ze taka sytuacja ma miejsce również w innych miastach m m w Kołobrzegu,

- przekazał głos swojemu Zastępcy Maciejowi Makselonowi

Maciej Makselon Z-ca Burmistrza Miasta:

- potwierdził, ze większość miast, które okalane są lasami boryka się z takim problemem,

- poinformował, ze został powołany pewien sztab kryzysowy, który postara się tematowi zaradzić,

- zaapelował do mieszkańców, zęby me traktować tej dzikiej zwierzyny jako atrakcji miejskiej, me dokarmiać, 

me robić sobie zdjęć, uważać na swoje psy, które dla dzików mogą wydawać się zagrożeniem i mogą 

zaatakować
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Andrzej Grobelny radny:

- zwrócił się z prośbą, aby rozwiązanie problemu me było siłowe

Ad.20.
Wnioski i oświadczenia radnych

Andrzej Grobelny radny:

- w imieniu własnym i Klubu Razem dla Szczecinka przekazał serdeczne zyczema na Boże Narodzenie i Nowy 

Rok dla wszystkich mieszkańców miasta, Ram Przewodniczącej, Radnym i Burmistrzom

Marek Ogrodziński radny:

- podziękował inicjatorom i wszystkim ludziom, którzy wzięli udział w obywatelskiej inicjatywie „Tak dla m vitro”,

- jest to przejaw obywatelskiej postawy większości społeczeństwa,

- dzięki determinacji wszystkich, którzy walczyli o m vitro, ludzie, którzy są dotknięci chorobą, która nazywa się 

niepłodność będą mieli możliwość finansowania procedury m vitro z budżetu państwa,

- Sejm Rzeczypospolitej Polskiej przychylił się ku tej inicjatywie, Pan Prezydent Andrzej Duda podpisał tę 

ustawę, dziękuję Państwu bardzo

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- dodała, ze Miasto Szczecinek przez parę ładnych lat finansowało ten program i podziękowała radnym

Marek Ogrodziński radny:

- przypomniał, ze RM Szczecinek była jednym z pierwszych samorządów, który wniósł wkład finansowy 

w procedury m vitro

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- przekazał wszystkim Państwu, wszystkim radnym, osobom, które są na sali, i tym, którzy oglądają transmisję 

zyczema zdrowych, wesołych świąt w miłej, rodzinnej atmosferze, szczęśliwego Nowego Roku, realizacji 

planów, zamierzeń, spoglądanie w przyszłość z optymizmem

Ad.21.
Zakończenie sesn

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- poinformowała, ze kolejne przyszłoroczne sesje pozostają wg ustaleń w ostatnie czwartki miesiąca,

- termin następnej sesji to prawdopodobnie 18 stycznia 2024 r,

- stwierdziła wyczerpanie porządku obrad,

- złozyła wszystkim mieszkańcom, wszystkim Państwu na sali, zyczema spokojnych, rodzinnych, zdrowych 

Świąt,
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zakończyła LXVIII sesję Rady Miasta.

Zakończenie Sesji Rady Miasta Szczecinek: godz.: 11:30

Na tym protokół zakończono.

Protokół sporządziła: Przewodnicząca Rady Miasta
Sylwia Bernątek

4Wr>v oleli/ Katarzyna Dudź
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